
 

 

Medlemsmöte 6-2022 
 

 
Minnesanteckningar vid PRO Veberöds medlemsmöte på Träffpunkten 2022-10-19                                      

        
Kaffe Kaffe och kaka serverades. Tack till Inger Nilsson och Christel Forsell 

som bakat och Klas Andersson och Eva Tall som lagat kaffe. 
 
Underhållning    Lars Hector berättade om Anita Ekberg. 
  
Mötets öppnande Möte öppnades av ordf. Lisbeth Ewesson. 
 
Kallelse Kallelse har skett i behörig ordning. 
 
Nya medlemmar Namn på 5 nya medlemmar lästes upp och de hälsades välkomna.  
  
Skrivelser Vi kommer inte att deltaga med någon aktivitet på julskyltningen. 
 
LPR Nora på Medborgarcentrum berättade vad som var på gång i Veberöd. 

Bygget av LSS boendet är igång. Byggandet av lekplatsen på Trulsbo ska 
starta i november, likaså på Försköningen. De förslag som invånarna i 
Veberöd har röstat fram blev en linbana vid Liabacken, 
Naturhinderbana i Kungaskogen och en Frisbeebana i 
Raggeborgsparken.   

 
Cirklar Cirklarna är igång. 
 Provcirkel i mobil och iPad starta nu i höst med Bertil Johansson och 

Lisbeth Ewesom som instruktörer. Blir detta bra har biblioteket lovat 
att hjälpa till under våren. 

 
Resor Ullared 2 november avresa kl. 7.00, fullbokad. 
  
Fester Höstfest med gås 28 oktober kostar 450 kr.  
 
Jultallrik 80+ Inbjudan till jultallrik för våra 80+ 30 november går ut i dagarna. 

Anmälan ske till Ingvar senast 16 november. 
  
PRO-Café PRO café på Veberöd Fritid 31 oktober kl. 14.00.  
 
Övriga frågor Inger Nilsson efterlyser någon som kan hjälpa till med utdelningen av 

julblommorna till våra jubilarer. Gunnel Asmundsson anmälde sig.  
 Kvarglömd paraply på resan till Äppleriket efterlyste sin ägare. 

Beställningslistan för almanackor finns i pärmen. Pris 60kr. 
 
Lotteridragning  Dragning av stora lotteriet sköttes av Lilian Wirén och Lisbeth 
och Prima Liv           Fredriksson. Många fina priser som Britt Persson och Lilian Wirén hade 

ordnat. 
 Lisbeth Fredriksson hade även dragning i Prima Liv. 



 
  
Nästa möte Nästa medlemsmöte är 23 november i Träffpunktens lokaler. 
  
Avslutning Mötet avslutades och ordförande tackade deltagarna för visat intresse. 
 
Närvarande 62 medlemmar närvarande vid mötet. 
 
 
 
 
 
 Vid pennan     
 Monica Lilja      


